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Zwracalrt się do Pani zinterpelacją radnego w sprawie budowy światłowodów
przez flrmę INEA na terenie gminy Kołaczkowo. Firma ta w ramach Programu
Operacyjnego Polska Cyfrowa otrzlpała dofinansowanie na wyżej wymienione
zadarie. W ramach porozumienia Rada Gminy Kołaczkowo obniĘła odaĘ z
l5zł/m2 do 5 ńJm2 zazajęcie pasa drogowego dla robót związarryehz budową
infrastruktury cyfrowej, natomiast INEA obiecała doprowadzić bezpłatnie intemet
szerokopasmowy do wszystkichl7 miejscowości w gminie tj. około 867 gospodarstw
domowych.

Proszę o następujące informacje.
l)W których miejscowościach zostanie wybudowany światłowód w ramach tego
programu?
2)Czy w miejscowościachptzez które przebiega światłowód zostaną podłączone
wszystkie posesje ( mam na myśli takie miejscowości jak Kołaczkowo czy też
Borzykowo ul. Piaskową)?
3)Jaki jest termin wykonania opisarrego zadania?

Z wyrazarni szacunku
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